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قطبی: میتوانیم مثل بارسلونا باشیم

افشین قطبی، سرمربی تیم ملی فوتبال ایران که تیمش 2 هفته پیش2 پیروزی مقابل چین و کرهجنوبی بهدست آورد،

در یک کنفرانس مطبوعاتی به سؤالات خبرنگاران پاسخ داد...

افشین قطبی، سرمربی تیم ملی فوتبال ایران که تیمش 2 هفته پیش2 پیروزی مقابل چین و کرهجنوبی بهدست آورد، در یک
کنفرانس مطبوعاتی به سؤالات خبرنگاران پاسخ داد.

البته با توجه به نتایج اخیر تیم ملی قابل پیشبینی بود که قطبی این بار از سؤالات انتقادآمیز خبرنگاران در امان باشد. او در مورد
وضعیت تیم ملی و مسائل مختلف دیگر به سؤالات پاسخ داد که بخشی از حرفهایش را میخوانید.

زمین خاکی
قرار است 12 بازی تورنمنت غرب آسیا که ما هم در آن شرکت میکنیم در یک استادیوم انجام شود و در هیچ کجای دنیا این منطقی
نیست که یک زمین این همه بازی فوتبال را تجربه کند. شاید آنها یک چمن بینظیر ساختهاند اما تصورم این است که اگر در فینال
غرب آسیا حاضر باشیم احتمالا در یک زمین خاکی بازی میکنیم. به مسئولانی که غیرفوتبالی هستند پیشنهاد میکنم به هنگام

برنامهریزی به فکر مربیان و بازیکنان تیمهای ملی کشورها باشند و بدانند که آنها به سطح فوتبال تیمشان فکر میکنند.

پرونده مجیدی بسته شد
من احترام زیادی برای استقلال، هواداران و کاپیتان این تیم قائلم اما در مورد خداحافظی فرهاد مجیدی خیلی چیزها در دلم است که
آن را بیان نمیکنم. با وجود این، به تصمیم مجیدی احترام میگذارم و برای این بازیکن آرزوی موفقیت میکنم. پرونده مجیدی برایم
بسته شده و در 4ماه آینده فقط باید به فکر ساختن تیم ملی باشم. اینکه او بهدلیل اختلاف با یکی از اعضای کادر فنی از تیم ملی

خداحافظی کرده را باید از خودش سؤال کرد. مهمترین نکته برای من آرامش تیم است.

پروازی نیستم
با خیلی از مربیان بزرگ دنیا کار کردهام و هر مربی وظایف مختلفی دارد. مربی باید تیمهای حریفش را بشناسد و آنها را آنالیز کند. هر
زمان که نیاز باشد با آقای کفاشیان صحبت میکنم و به مرخصی میروم؛ هم به خاطر زندگی شخصی و هم به خاطر حرفهام. در همین
جا مربیان لیگ برای آنکه خانواده خود را ببینند راهی شهرستانها میشوند. اگر شما خبرنگاران اجازه بدهید چند روز یا حتی یک ماه

برای دیدن خانوادهام مرخصیمیگیرم. من مربی پروازی نیستم و هر زمان که نیاز باشد مرخصی میگیرم.

ایران مثل بارسلونا
اگر بخواهم اختلاف بازی ایران و کره را با دیدار قبلی ما در مقدماتی جام جهانی مقایسه کنم باید بگویم که تنها نتیجه با اختلاف یک
گل تمام شد ولی از آن زمان تا به امروز فرصتهای زیادی داشتیم و تیم را ساختیم. همیشه دوست دارم تیمم حمله کند اما بعضی
زمانها باید زشت، فوتبال را برد. اسپانیا و بارسلونا نشان دادند با فوتبال زیبا میتوان پیروز شد و ایران هم میتواند مثل آنها این کار

را انجام دهد.

ملاک دعوت بازیکنان
همیشه سعی کردهام جواب همه را خوب بدهم. هنگامی که بحث دعوت بازیکنان میشود تشخیص من مهم است، چون من با این
تیم زندگی میکنم و شما با ما زندگی نمیکنید و در تمرینات همیشه حضور ندارید. شما میتوانید فردا مطالب جدیدتری بنویسید اما
من نمیتوانم با نوشتههای شما بازیکن دعوت کنم و دلیلی نمیبینم که شیث رضایی را دعوت کنم. میدانم چه کسانی را دعوت کنم و

از هیچ بازیکنی کینه ندارم.

فوتبال هجومی
از زمانی که در تیم ملی حضور داشتهام همیشه با ترکیب 3-3-4 و 1-3-2-4 بازی کردهایم. همیشه سعی کردهام پشت 18 قدم
سازماندهی داشته باشیم و اجازه ضدحمله به مهاجمان حریف را ندهیم. در این چند بازی بازیکنان یاد گرفتند که تک ضرب فوتبال
بازی کنند و مدافعان اعتماد به نفس لازم را کسب کردند. در مدت مربیگریام در تیم ملی هیچگاه تیم را با یک مهاجم ارنج نکردم و
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همیشه هافبکهایی داشتهایم که هجومی فوتبال بازی میکردهاند.

فریب نخوریم
همانطور که میدانیم بازیهای دوستانه تفاوت زیادی با بازیهای رسمی دارد. بنابراین نباید فریب بازیهای دوستانه را بخوریم و
ملیپوشان نباید خودشان را با پیروزیهایی که در بازیهای دوستانه کسب کردهاند، گم کنند بلکه با این بازیها باید خودمان را

تقویت کنیم. اکنون هدف ما پیروزی در غرب آسیاست و در ادامه نیز باید همان روند رو به رشد را ادامه دهیم.
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